



(客戶存根)

### Lenovo x Delsey30 吋旅行箱換購表格

感謝您選購 Lenovo 產品！現可於 2016 年 3 月 15 日至 4 月 30 日內，以優惠價 HK\$799，換購以下 Delsey 30 吋旅行箱乙個(價值 HK\$2,780)。

換購產品  
 Lenovo 產品型號: \_\_\_\_\_ 購買日期: \_\_\_\_\_  
 換購產品型號: \_\_\_\_\_ 發票編號: \_\_\_\_\_  
 分店: \_\_\_\_\_ 職員姓名: \_\_\_\_\_

#### 自取方式

客戶可憑此禮品換購表格(6)於下列地址自取禮品

#### 家家禮品換領中心

九龍旺角廣東道 982 號嘉富商業中心 17 樓 全層 (旺角港鐵站 E1 出口)

營業時間:

星期一至六 11:00 至 19:30 星期日 13:00 至 17:30

電話: 3996 8196

#### 送貨資料

收貨人姓名(英文): \_\_\_\_\_ (中文): \_\_\_\_\_  
 聯絡電話(日間): \_\_\_\_\_ (夜間): \_\_\_\_\_

送貨地址(1): \_\_\_\_\_

家家禮品換領中心將於客戶申請批核後 5 個工作天內(視乎產品當時之供應量而定)將有關產品送到客戶指定之收貨地址。

#### 備註

- 1) 免費上門送貨服務不包括東涌、馬灣、愉景灣、離島及唐樓(沒有電梯設置的地方)，如要送達至上述地區，則需另收運費。
- 2) 附加費: 東涌、馬灣、愉景灣 - HK\$200; 離島 - 送貨只限於中環碼頭/唐樓(沒有電梯設置的地方) - 每層 HK\$50。
- 3) 換購禮品均需以現金繳付，不設支票或信用卡繳付方式。
- 4) 家家禮品換領中心於客戶遞交換購表格後 3 個工作天內聯絡客戶批核及安排送貨事宜。
- 5) 申請批核後，如客戶欲更改或取消訂單，將收取 HK\$80 行政費用。
- 6) 換購禮品時請帶同此信正本及 Lenovo 單據正本，恕不接受影印本。
- 7) 客戶查詢及登記換購產品，歡迎致電 3997 3760，或電郵 cs@kankar.com.hk
- 8) 如有任何爭議，Lenovo 保留最終決定權

#### 聲明及簽署

本人已閱讀及明白本推廣所載的條款及細則，並同意受其約束。本人亦清楚明白及同意上述向家家禮品換領中心所提供的個人資料是為了換購指定產品及/或安排有關產品送貨服務之用。

客戶簽署 \_\_\_\_\_

日期 \_\_\_\_\_



(商戶存根)

### Lenovo x Delsey30 吋旅行箱換購表格

感謝您選購 Lenovo 產品！現可於 2016 年 3 月 15 日至 4 月 30 日內，以優惠價 HK\$799，換購以下 Delsey 30 吋旅行箱乙個(價值 HK\$2,780)。

換購產品  
 Lenovo 產品型號: \_\_\_\_\_ 購買日期: \_\_\_\_\_  
 換購產品型號: \_\_\_\_\_ 發票編號: \_\_\_\_\_  
 分店: \_\_\_\_\_ 職員姓名: \_\_\_\_\_

#### 自取方式

客戶可憑此禮品換購表格(6)於下列地址自取禮品

#### 家家禮品換領中心

九龍旺角廣東道 982 號嘉富商業中心 17 樓 全層 (旺角港鐵站 E1 出口)

營業時間:

星期一至六 11:00 至 19:30 星期日 13:00 至 17:30

電話: 3996 8196

#### 送貨資料

收貨人姓名(英文): \_\_\_\_\_ (中文): \_\_\_\_\_  
 聯絡電話(日間): \_\_\_\_\_ (夜間): \_\_\_\_\_

送貨地址(1): \_\_\_\_\_

家家禮品換領中心將於客戶申請批核後 5 個工作天內(視乎產品當時之供應量而定)將有關產品送到客戶指定之收貨地址。

#### 備註

- 1) 免費上門送貨服務不包括東涌、馬灣、愉景灣、離島及唐樓(沒有電梯設置的地方)，如要送達至上述地區，則需另收運費。
- 2) 附加費: 東涌、馬灣、愉景灣 - HK\$200; 離島 - 送貨只限於中環碼頭/唐樓(沒有電梯設置的地方) - 每層 HK\$50。
- 3) 換購禮品均需以現金繳付，不設支票或信用卡繳付方式。
- 4) 家家禮品換領中心於客戶遞交換購表格後 3 個工作天內聯絡客戶批核及安排送貨事宜。
- 5) 申請批核後，如客戶欲更改或取消訂單，將收取 HK\$80 行政費用。
- 6) 換購禮品時請帶同此信正本及 Lenovo 單據正本，恕不接受影印本。
- 7) 客戶查詢及登記換購產品，歡迎致電 3997 3760，或電郵 cs@kankar.com.hk
- 8) 如有任何爭議，Lenovo 保留最終決定權

#### 聲明及簽署

本人已閱讀及明白本推廣所載的條款及細則，並同意受其約束。本人亦清楚明白及同意上述向家家禮品換領中心所提供的個人資料是為了換購指定產品及/或安排有關產品送貨服務之用。

客戶簽署 \_\_\_\_\_

日期 \_\_\_\_\_



(Customer Copy)

**Lenovo x Delsey 30" Suitcase Redemption Form**

Thank you for choosing Lenovo product! We are pleased to inform you that you are eligible to enjoy a special price HK\$799 to redeem Delsey 30" suitcase (Suggested Retail Price HK\$2,780) available from 15<sup>th</sup> March 2016 to 30<sup>th</sup> April 2016.

Redemption Information  
Lenovo Model Number: \_\_\_\_\_  
Redeem Model Number: \_\_\_\_\_  
Invoice Number: \_\_\_\_\_  
Purchase Date: \_\_\_\_\_  
Staff Name: \_\_\_\_\_  
Shop: \_\_\_\_\_

Self Collection  
Presentation of the original copy of this letter<sup>(e)</sup> is required during redemption.

**Kar Kar Redemption Center**  
17th Floor, Prosperity Centre, 982 Canton Road, Mong Kok, Kowloon. (MTR Mong Kok Station Exit E1)  
Mon – Sat: 11:00 to 19:30  
Public Holiday: Closed  
Tel: 3996 8196  
Sun: 13:00 to 17:30

Delivery Service  
Customer Name: \_\_\_\_\_ Contact Number: \_\_\_\_\_  
Delivery Address (1): \_\_\_\_\_

Kar Kar Redemption Center will arrange delivery within 5 working days after order confirmation (depending on the availability of products).

Terms and Conditions:

- 1) Free home delivery service does not include Tung Chung and Ma Wan, Discovery Bay, Islands and tenement (where there is no elevator settings), if we are to deliver to these areas, you will need to charge extra shipping fee.
- 2) Extra Shipping Fee: Tung Chung, Ma Wan, Discovery Bay – HKD200; Outlying Island – goods will be delivered to Central Pier only; building without elevators – HKD50 per floor.
- 3) Redemption gifts need to be paid in cash only.
- 4) Kar Kar Redemption Center will contact the customer within 3 working days for delivery arrangement confirmation after submitted redemption form.
- 5) HK\$80 will be charged as administration fee upon any order amendment or cancellation after order confirmation.
- 6) Presentation of the original copy of this letter and Lenovo invoice are required during redemption. Photocopy is not acceptable.
- 7) Customer inquiries and registration hotline 39973760, or email [cs@karkar.com.hk](mailto:cs@karkar.com.hk)
- 8) Lenovo reserves the right to change the terms and conditions of this letter without prior notice. In case of any disputes, the decision from Lenovo shall be final.

**Declaration, Agreement and Authorizations**  
I confirm that I have read the above paragraphs in this "Declaration, Agreement, Terms and Conditions" section; I fully understand the implications of the above paragraphs in this section; my agreement, waiver and confirmations given under the above paragraphs in this section are irrevocable. By my signature below, I give prescribed consent as required my personal data for order and delivery arrangement only.

Signature of Customer \_\_\_\_\_ Date \_\_\_\_\_



(Shop Copy)

**Lenovo x Delsey 30" Suitcase Redemption Form**

Thank you for choosing Lenovo product! We are pleased to inform you that you are eligible to enjoy a special price HK\$799 to redeem Delsey 30" suitcase (Suggested Retail Price HK\$2,780) available from 15<sup>th</sup> March 2016 to 30<sup>th</sup> April 2016.

Redemption Information  
Lenovo Model Number: \_\_\_\_\_  
Redeem Model Number: \_\_\_\_\_  
Invoice Number: \_\_\_\_\_  
Purchase Date: \_\_\_\_\_  
Staff Name: \_\_\_\_\_  
Shop: \_\_\_\_\_

Self Collection  
Presentation of the original copy of this letter<sup>(e)</sup> is required during redemption.

**Kar Kar Redemption Center**  
17th Floor, Prosperity Centre, 982 Canton Road, Mong Kok, Kowloon. (MTR Mong Kok Station Exit E1)  
Mon – Sat: 11:00 to 19:30  
Public Holiday: Closed  
Tel: 3996 8196  
Sun: 13:00 to 17:30

Delivery Service  
Customer Name: \_\_\_\_\_ Contact Number: \_\_\_\_\_  
Delivery Address (1): \_\_\_\_\_

Kar Kar Redemption Center will arrange delivery within 5 working days after order confirmation (depending on the availability of products).

Terms and Conditions:

- 1) Free home delivery service does not include Tung Chung and Ma Wan, Discovery Bay, Islands and tenement (where there is no elevator settings), if we are to deliver to these areas, you will need to charge extra shipping fee.
- 2) Extra Shipping Fee: Tung Chung, Ma Wan, Discovery Bay – HKD200; Outlying Island – goods will be delivered to Central Pier only; building without elevators – HKD50 per floor.
- 3) Redemption gifts need to be paid in cash only.
- 4) Kar Kar Redemption Center will contact the customer within 3 working days for delivery arrangement confirmation after submitted redemption form.
- 5) HK\$80 will be charged as administration fee upon any order amendment or cancellation after order confirmation.
- 6) Presentation of the original copy of this letter and Lenovo invoice are required during redemption. Photocopy is not acceptable.
- 7) Customer inquiries and registration hotline 39973760, or email [cs@karkar.com.hk](mailto:cs@karkar.com.hk)
- 8) Lenovo reserves the right to change the terms and conditions of this letter without prior notice. In case of any disputes, the decision from Lenovo shall be final.

**Declaration, Agreement and Authorizations**  
I confirm that I have read the above paragraphs in this "Declaration, Agreement, Terms and Conditions" section; I fully understand the implications of the above paragraphs in this section; my agreement, waiver and confirmations given under the above paragraphs in this section are irrevocable. By my signature below, I give prescribed consent as required my personal data for order and delivery arrangement only.

Signature of Customer \_\_\_\_\_ Date \_\_\_\_\_